
MØDER nr. 2022  
  

07-2022  

MØDETYPE  
  

Ordinært Seniorrådsmøde  

Dato-Tidspunkt  
  

23-06-2022 Kl. 

09.15 -12.00  

Sted  
  

Grønnegadecentret  

Deltagere   
  

 Iben, Kirsten, Niels-Peter, Niels Ebbe, Knud List, Lene, 

Mariane, Carsten, Jan Yde  

Referent  
  

Mariane  

Ordstyrer  
  

Kirsten  

Afbud  
  

 Helle har Orlov  

  

  
  

  

Dagsorden  

Pkt. 1  Godkendelse af dagsordenen  

  Byde Jan Yde velkommen og præsentation   

Pkt. 2  Godkendelse af referat fra 19-05-2022  

Pkt. 3  Orientering fra Formanden  

Pkt. 4  Orientering fra Kassereren om Seniorrådets økonomi   

  - Se udsendte mail fra NP 02-06-22  

 -og herunder ønske om IT pakke til rådets medlemmer    

Pkt. 5  Høringssager  

  Ingen høringssager denne gang  

Pkt. 6  Opfølgning fra sidste referat  
Forretningsudvalget var til møde med Forvaltningen efter sidste rådsmøde den 19-05-22- Iben  



 

Pkt. 7  
 

Orientering fra Hjemmeplejen og plejecentrene  
Pkt. 8  Orientering fra de øvrige områder  

03-06-2022 var der møde i Grønnegadecentret for borgere på 75 år. Knud og Lene deltog  

-Invitation til dialogmøde med Omsorg og livskraftudvalget den 12-10-22, se mail fra Carsten den 

14.06-22  

    

Pkt. 9  Orientering fra DK Ældreråd, Regionsældreråd og Nordgruppen  

  Mariane har været til møde i Nordgruppen 30-05-2022  

Pkt. 10   Bordet rundt  

- ” Principper for diæter til medlemmer af Hillerød Seniorråd” NPT  

- Indlæg ( presse) til Avisen, ved NPT og NBE   

- Turen til Demensbyen Buurtzorg i Holland – Carsten  

- Navneskilte- Lene  

- Demenskonsulent Susie Dybing vil gerne møde os efter sommerferien-Lene  

- Det Danske Madhus vil gerne møde os og præsentere deres produkter-Lene  

- Undervisning i budget-Lene  

- Indretning i Slotsgade- skal vi ikke have indflydelse-Lene  

Pkt. 11   Evt.  
  

  

Referat af mødet den 23-06-2022  

  

    

Ad. Pkt.1  Godkendelse af dagsordenen  

  Jan Yde blev budt velkommen som suppleant for Helle.  

  Dagsordenen blev godkendt  

  

Ad. Pkt.2  Godkendelse af referat fra 19-05-2022  

Referatet blev godkendt  

   

Ad. Pkt.3  Orientering fra formanden  

 Iben, Kirsten og Niels-Peter holdt møde med Ældresagen i 

går som havde indbudt til møde, for at drøfte et samarbejde, dels fordi 

Ældresagen tror vi har en bedre kontakt til Byrådet, og dels for at vi 



kunne samarbejde omkring ældreboliger i kommunen. Ældresagen 

oplyste endvidere, at der ikke er problemer med akutte 

plejehjemspladser i kommunen.   

Der er aftalt at holde et nyt møde med Ældresagen efter sommerferien.  

Ad. Pkt.4  Orientering fra kassereren om Ældrerådets økonomi  

  Vi gennemgik den mail som NP havde udsendt den 02-06-22.  

Vi er enige om, at vi skal have diæter for det vi laver i Seniorrådet. 

Andre kommuner betragter Seniorråd/Ældreråd som ligestillede med 

Byrådet. Vi vil arbejde videre med det og holde et møde med 

Forvaltningen.  

-  Herunder ønske om IT pakke til rådets medlemmerne  

  

    

Ad. Pkt.5  Høringssager  

 Der var ingen høringssager denne gang  

 

Ad. Pkt.6  Opfølgning fra sidste referat  

 Ingenting  

 

Ad. Pkt.7  Orientering fra Hjemmeplejen og Plejecentrene  

Lene og Mariane har været til et uforpligtende møde i Sundhedscentret 

med Anette Hjort og Sanne Kjærsgaard Lund, med henblik på at være 

orienteret om hjemmesygeplejen. Mødet var meget oplysende og gav 

os indsigt i hvordan hjemmeplejen arbejder til dagligt.   

   

Ad. Pkt.8  Orientering fra de øvrige områder  

  

Knud og Lene har været til møde for borgere på 75 år i 

Grønnegadecentret hvor Madhuset serverede små retter. Ældresagen, 

Demens og frivillig centret deltog. Kommunen startede med at fortælle, 

hvad de kunne tilbyde borgerne.   

Demenskoordinatoren og Madhuset vil meget gerne mødes med os.   

Birgitte Lynge som er chef for borgere der får hjemmebesøg var 

tilstede.  

Carsten og Jan Yde læser kommunens budgetter igennem, de vil også 

deltage på byrådsmøderne og refererer til os.  



Vi skal være opmærksomme på, at læse referaterne fra 

Byrådsmøderne. Iben mener at der er sager som skulle have været til 

høring i Seniorrådet  

Alt kommunikation til Forvaltningen skal gå fra Iben til Merete  

 

Ad.Pkt.9  Orientering fra DK Ældreråd, Regionsældreråd og Nordgruppen  

  Mariane har været til møde i Nordgruppen den 30-05-22  

  Niels Ebbe skal til Regionsældrerådsforretningsmøde den 8. august  

Niels Ebbe vil prøve at få Finn Kamper formand i Nordgruppen og Lillian 

Gyldenkilde fra Frederikssund til at komme til efteråret og fortælle om 

arbejdet i Nordgruppen  

  

  

Ad.Pkt.10   Bordet rundt  

- Niels- Peter ” Principper for diæter til medlemmer af Hillerød 

Seniorråd”  

- Vi vil godtgøres for det vi laver. Vi sender til Iben, hvilke møder vi har 

deltaget i.  

- Vi er enige i, at Carsten køber en Computer igennem Seniorrådet  

- Vi fastholder vores krav til kommunen omkring IT-udstyr til 

Seniorrådet.   

- Hvad der skal sendes ud i medierne sendes først til Niels-Peter og 

Niels Ebbe.  

- Turen til demensbyen Buurtzorg er sat lidt i bero. Carsten har gjort et 

stor stykke forarbejde. Vi skal gå i tænkeboks og melde tilbage til 

Carsten inden for de næste 2 uger.  

  - Navneskilte Lene tager sig af bestillingen    

- Demenskonsulent Susie Dybing vil gerne møde os efter sommerferien- 

Lene tager sig af kontakten  

- Madhuset vil gerne møde os og præsentere deres produkter. Kirsten 

tager kontakt til Madhuset.   

- Madhuset ” Mad til hver dag ” holder åbent hus den 16-09-22 fra kl. 

10-15. Alle er velkomne  

  



-Undervisning i budget- Lene. Danske ældreråd har et budget 

undervisningstilbud i oktober. Hvis vi kan slå os sammen med 

Helsingør, kan vi lave et helt hold.  

  

Ad. Pkt. 11 Evt.  

Kirsten- Angående fondsmidler, om vi skal søge. Når vi ved, hvilke 

muligheder vi har, kan vi søge.   

  Nyt møde 16-08-2 kl. 09.15 til 12 i Grønnegadecentret vedr. budgettet.  

  Afbud fra Mariane, Carsten skriver referat  

Mødet 22-09-22 vil Mariane prøve at få arrangeret på Ålholmhjemmet 

evt. med en rundvisning først. Jeg kontakter Kirsten Gosvig og I hører 

nærmere.  

  

Mødet sluttede kl. 13.30  

Mariane   


	Referat af mødet den 23-06-2022

